
Inspraaktekst Het Nieuwe Bonte Paard, mevr. L. Verhart 

Mijn naam is Laura Verhart en samen met mijn zus Marjolein Verhart exploiteer ik de 

horecagelegenheid aan de Dorpsstraat in Abbekerk. 

Als horeca ondernemers willen wij graag meedenken over een nieuw, bruisend, kloppend hart van 

Abbekerk. 

Wij zijn 2 jaar geleden benaderd door het stichtingsbestuur van het dorpshuis om na te denken over 

de vraag of wij het horecagedeelte in het nieuw te bouwen dorpshuis willen exploiteren.  Na vele 

gesprekken met het bestuur en de gemeente, staan wij zeker voor open om mee te denken over de 

opties. Twee horecagelegenheden in Abbekerk is overbodig en niet rendabel. Daar is door de 

bewoners van Abbekerk ook unaniem over gestemd. En dus moeten er hier duidelijke afspraken over 

gemaakt worden, helemaal nu er waarschijnlijk een nieuwbouwplan pal achter onze huidige 

horecagelegenheid wordt gerealiseerd.  

Deze verandering heeft echter voor ons en voor Abbekerk grote gevolgen. 

Allereerst betekent dit voor onze familie dat we ons huidige bedrijfspand na ruim 40 jaar moeten 

verlaten.  

Daarnaast zorgt dit voor grote problemen voor ons en onze bezoekers. De parkeerplaats zal worden 

gehalveerd maar moet wel gebruikt worden door onze bezoekers, leden van de schietvereniging en 

bezoekers van de begraafplaats en onze leveranciers kunnen niet meer draaien met vrachtwagens.  

Ook nieuwe bewoners zullen daar waarschijnlijk gaan parkeren. Mensen zullen daardoor 

bijvoorbeeld de openbare weg gaan gebruiken als parkeerplek. Dit zorgt voor onveilige situaties en 

parkeer overlast voor onze huidige buurtbewoners en bezoekers van Abbekerk. Daarnaast zullen de 

nieuwe bewoners geluids- en geuroverlast kunnen ondervinden. 

Op dit moment worden wij toch wel klemgezet als ondernemer: gaan wij voor volledige nieuwe  

horeca in het dorpshuis, dat niet hetzelfde karakter en dezelfde sfeer heeft als onze huidige 

bedrijfsruimte, of blijven wij op de huidige plek met straks onvoldoende parkeerruimte en woningen 

pal achter ons pand? Een ander gevolg is dat er dan geen horeca in het nieuw te bouwen dorpshuis 

komt. Hierdoor wordt dit voor de stichting van het dorpshuis en de gemeente een lastiger te 

financieren project. Er mist immers een grote inkomstenbron. 

Als dorp willen wij toch een kloppend en bruisend HART! Waar iedereen welkom, is van jong tot oud, 

voor een goed gesprek, kopje koffie, gezonde maaltijd, een drankje en plezier. 

Op de huidige tekeningen van het te ontwikkelen dorpshuis staat een volledige horecaruimte 

ingetekend qua oppervlakte. Als er geen horeca in het dorpshuis komt, is deze ruimte overbodig. Dit 

betekent dat de realisatie van het te ontwikkelen dorpshuis nog meer vertraging oploopt, aangezien 

de tekeningen opnieuw gemaakt dienen te worden.  

Als horecafamilie maken wij ons op dit moment grote zorgen hoe het nu verder moet met onze 

horecaonderneming na 40 jaar.  Wij willen graag meewerken aan een relocatie, maar dan moet er 

natuurlijk wel iets met ons pand gebeuren. 

Dit lijkt ons een dan ook een mooie gelegenheid om ons pand te betrekken bij de woningbouw, zodat 

onder andere de toegangsweg en parkeerruimte dan optimaler wordt voor de nieuwe bewoners.  

Als we als bewoners en gemeente allemaal wat water bij de wijn doen en vooral aan elkaar denken, 

staan we op het punt om iets heel moois te creëren voor Abbekerk. 


